


CONCERT HIGHLIGHTS

音樂會
轉播精選

CONCERT ON 4
四台音樂會

30.5 /2024
THU 四
8:00PM

REPEAT 重播
4.6.2024
TUE 二 3:00PM



Vincent Peirani
佩夏尼
© VTC

Cello and Accordion with Duo Salque-Peirani 沙爾其與佩夏尼的大提琴與手風琴二重奏

François Salque
沙爾其
© François Sechet

Recorded at
Temple, Cully on 26/6/2023

2023年6月26日
居利教堂錄音

▶ PROGRAMME INFO & ARCHIVE
節目資料及重溫

Web archive is available for 30 days
本節目將提供三十日網上重溫

Duo Salque-Peirani is the musical project of cellist François Salque and accordionist Vincent Peirani. Salque has been honoured several times by the Victoires de la Musique and awarded high critical distinctions, such as the Diapason d'Or and Chocs du Monde de la Musique. As for Peirani, his career experienced a meteoric rise when he was elected Artist of the Year by the French Jazz Magazine in 2013 and won the Victoire du Jazz in 2014 and 2015.

These two exceptional artists invite us to traverse the worlds of written and improvised music, as they throw new light on the standard repertoire, traditional themes of central Europe, tango, and jazz to create a glowing musical language all their own.

沙爾其—佩夏尼二重奏由大提琴家沙爾其與手風琴家佩夏尼組成。沙爾其曾多次獲得法國音樂之光大獎的獎項，並獲得評論家的極高評價，包括《音叉》雜誌金音叉獎與《音樂世界》的「CHOC」大獎等。至於在短短幾年內快速崛起的佩夏尼，2013年獲選為法國爵士樂雜誌年度藝術家，同時是2014年和2015年法國爵士樂之光大獎得主。

這兩位傑出的藝術家邀請我們暢遊五線譜上與即興演奏的音樂世界。他們為標準曲目、中歐傳統旋律、探戈音樂和爵士樂帶來全新的視角，創造出他倆獨樹一幟的音樂語言。